

Ref. No.: 2019/01/AR/006  
22 January 2019

Chief Executive Officer  
Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت  
بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Ahli United Bank B.S.C.**  
**Board of Directors' Meeting**

**الموضوع: اجتماع مجلس إدارة**  
**البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

With reference to Article (4.1.1) of Module (10) of the Executive Bylaw relating to Disclosure and Transparency, please note that a meeting of the Board of Directors of Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") is scheduled to take place on Thursday, 24 January 2019 at 1 p.m., to consider the valuation reports prepared by the Investment Banks, HSBC and Credit Suisse, appointed pursuant to the Memorandum of Understanding & Confidentiality of Information signed between AUB and Kuwait Finance House K.S.C.P., and to determine the appropriate decision in this context.

بالإشارة إلى المادة (4.1.1) من اللانحة التنفيذية (الكتاب العاشر) الخاص بالإفصاح والشفافية، نفيديكم علماً بأن مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") قد عزم على عقد اجتماعه في يوم الخميس، الموافق 24 يناير 2019م في تمام الساعة الواحدة ظهراً، للنظر في تقرير التقييم المعدين من قبل البنكين الاستثماريين اتش اس بي سي وكريديت سويس اللذان تم تعيينهما وفقاً لمذكرة التفاهم وسرية المعلومات المبرمة بين الأهلي المتحد وبيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.، ولاتخاذ القرار المناسب في هذا الصدد.

AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, to comply with governing laws and regulations.

وسيقوم البنك الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع التزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.

Yours sincerely,

For Ahli United Bank B.S.C.



وتفضلوا بقبول جزييل الشكر والامتنان.

عن/ البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to: Mr. Amr Moharb, Director of Disclosure Department, Capital Market Regulatory Authority – Kuwait

نسخة إلى: السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب – مدير إدارة الإفصاح المستمر – هيئة أسواق المال – دولة الكويت